
AB2018 2de termijn CDA  

 

 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: A.R. Wijnstra [mailto:ate_wijnstra@hotmail.com]  
Verzonden: woensdag 8 november 2017 12:18 
Aan: Henk Reijsoo; Richard Wiltjer 
CC: Menne van Dijk; Johannes de Vries; Erica van Lente; Jan Willem van de Kolk 
Onderwerp: FW: Vragen cq . druk opvoeren. 
 
Hallo Henk, 
 
N.a.v. de beantwoording van de vragen van het CDA in eerste termijn hebben wij nog de volgende 
vragen/opmerkingen. Wij komen hier tijdens de 2e termijn op terug   
 
1. MKB wil “kavels & kabels”, wat doet Bedum concreet en handelen wij pro-actief of reageren wij 
(slechts) op vragen  
2. Vraag over de sporthallen had betrekking op het beleid verhuur sporthallen. Hoe vindt de 
toekenning plaats, krijgen lokale sportvereniging voorrang  
3. Togtemaarschool, Wanneer vindt er een vervolg overleg met de omwonenden plaats ? Wethouder 
zegt te “hopen op draagvlak huidige plan, is dit niet te verwachten? Ons bereiken andere berichten 
4.  Verzoek aan het college om de mogelijkheden WiFi4EU te gaat onderzoeken en de resultaten met 
ons te delen. 
5. Betreffende accommodatie SV Bedum is de beantwoording even flets als de vorige keer. Onze 
vraag was om actief mee te denken met de club. Vraag, wordt er actief meegewerkt en waaruit blijkt 
dat?  
 
 
Net als voorgaande jaren leveren wij niet digitaal onze bijdrage voor de 2e termijn aan. Dit zal aan de 
hand van de bovenstaande punten nader worden uitgesproken. 
 
 
Tot donderdag 
 
Met de vriendelijke groeten 
Ate Wijnstra 
 


